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Verslag Algemene Ledenvergadering 

Aanwezig: 25 leden, 5 bestuursleden, 1 burgerlid, 20 niet leden, in totaal 51 personen 

Verslag: Jan Jaap Jantjes 

Afwezig met bericht: Marja van Nieuwkoop, Dennis Smit, Gerben van Diepen, Cees Slooten 

 

Datum; 19 oktober 2023, De Rijp 

 

1. Opening 

Frank de Wit heet ieder hartelijk welkom op de Algemene Ledenvergadering (ALV) en staat 

s5l bij de moeilijke situa5es van een groot aantal van onze leden, die op het bedrijf last 

hebben van het blauwtong virus. Hij roept iedereen op om er wel over te praten en naar 

elkaars verhaal te luisteren. En als vereniging blijven we, leden, bestuur, team, jongerenraad 

en vrijwilligers, werken aan de toekomst aan een mooi pla�eland met sterke en duurzame 

bedrijven. 

 

2. Verslag ALV 27 oktober 2022 

Naar aanleiding van het verslag zijn er geen vragen of opmerkingen. 

 

3. Toelich�ng jaarrekening 

Penningmeester Johan Roos gee8 een toelich5ng op de jaarrekening. 

Het financiële resultaat van €11.038,- wordt toegevoegd aan de con5nuïteit reserve. 

Dat is een reserve die de vereniging mag opbouwen om moeilijke jaren te overbruggen. 

 

4. Bevindingen Financiële commissie 

Namens de financiële bestaande uit Gerben van Diepen, Cees Slooten en Niek Konijn gee8 

Niek Konijn een toelich5ng. 

Water Land en Dijken is een complexe organisa5e die veel en diverse projecten hee8 en waar 

grote bedragen ‘door heen’ gaat. Om alle geld stromen goed in beeld te krijgen vraagt het 

wel inzicht van de commissie leden. De commissie constateert dat alle geld stromen goed in 

beeld zijn en de zaken goed op orde. Een punt van aandacht is wel de kwetsbaarheid van de 

vereniging omdat nu (bijna) alle kennis bij één persoon ligt. Het bestuur is zich daarvan 

bewust en hee8 een medewerker aangesteld om Jan Kees van Rooijen en de 

penningmeester te ondersteunen. 

 

5. Goedkeuring Jaarrekening 

Frank de Wit vraagt de vergadering om goedkeuring van de jaarrekening en decharge voor 

het bestuur. De vergadering gee8 met een applaus goedkeuring voor de jaarrekening en 

decharge aan het bestuur. 

 

6. Bestuursverkiezing 

A8redend is Marja van Nieuwkoop en zij hee8 aangegeven niet nog een termijn beschikbaar 

te zijn. Helaas kan zij door ziekte niet aanwezig zijn, Frank memoreert haar inbreng als 

burgerlid en juist om haar ‘maatschappelijke’ inbreng is Marja zeer waardevol geweest voor 

het bestuur en de vereniging. Marja hee8 op haar beurt veel geleerd van de landbouw en 

met name de inpassing van agrarisch natuurbeheer op de bedrijven. 
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A8redend en herkiesbaar is Kees Welboren. Kees wil graag nog door in 

het bestuur, hij hee8 zich eerst moeten verdiepen in wat de vereniging allemaal doet en het 

mo5veert hem om door te gaan. Met applaus wordt Kees herkozen. 

Op voordracht van het bestuur stelt Bob Ursem zich voor als nieuw burger bestuurslid. 

Bob is opgeleid als ecoloog en hee8 veel projecten over de hele wereld gedaan. Wat hij 

daarvan vooral geleerd hee8 dat je moet samenwerken met lokale mensen om iets voor 

elkaar te krijgen. Met die kennis wil hij zich graag inze�en voor Water Land en Dijken. 

De vergadering gaat met een applaus akkoord met zijn benoeming. 

En op voordracht van het bestuur stelt het tweede burger bestuurslid Jaspert Verplanke zich 

voor. Jaspert is geboren en opgegroeid op een boerderij in Zeeuws Vlaanderen. Hij werkt nu 

voor de gemeente Purmerend en hee8 via zijn werk WLD leren kennen. Het doel- en 

prak5jkgerichte werk van onze vereniging spreekt hem zeer aan wat hem mo5veert om zich 

(op persoonlijke 5tel) in te willen ze�en voor de vereniging. Zijn ervaring op bestuurlijk vlak 

wil hij daarbij graag inze�en. 

De vergadering gaat ook met applaus akkoord met de benoeming van Jaspert. 

Het bestuur is met de benoemingen weer op volle sterkte van negen bestuursleden. 

 

7. Voorstel statuten wijziging 

Jan Jaap Jantjes legt uit waarom de Statuten worden gewijzigd en wat de wijzigingen zijn. 

Aanleiding is dat we 'geborgde' zetels voor LTO en vrijwilligersraad laten vervallen, omdat we 

die in de prak5jk niet meer zo invullen. Daarbij hebben we ook gekeken wat er nodig is om te 

actualiseren. De belangrijkste wijzigingen zijn: 

• Het doel is ruimer omschreven (agrarisch tussen haakjes) zodat ook par5culier 

natuurbeheer en alle projecten er onder vallen 

• Besluiten over ANLb (projecten) met meerderheid van A-leden 

• Naast A-, B- en C-leden komen er nu ook donateurs. Deze zijn als vervanging van 

de C-leden. Er komt een stop op C-leden en alle C-leden worden schri8elijk 

gevraagd of ze hun lidmaatschap om willen ze�en in een donateurschap 

• Bestuurssamenstelling: al5jd meer A-bestuursleden dan B-bestuursleden  

• ZiNngsperiode wordt max. 3x3 jaar 

• Vrijwilligersraad: de vereniging hee8 inspanningsverplich5ng t.a.v. vrijwilligers , 

en de vrijwilligersraad valt onder raden, commissies en werkgroepen (art. 12.2) 

 

Na de toelich5ng vraagt de heer Prins wat er gebeurt als er minder A-leden komen. Hierop 

wordt geantwoord dat in het bestuur en in de ALV voor besluiten over het ANLb al5jd een 

meerderheid van A-leden nodig is.  

Daarna wordt er gestemd. Er zijn 22 stemmen voor en 0 stemmen tegen en is de 

Statutenwijziging goedgekeurd. 

 

8. Voorstel ALV uit te stellen naar 10 maanden 

Jan Jaap Jantjes legt uit dat volgens de Statuten (ook we�elijk) de ALV jaarlijks binnen 6 

maanden na afloop van een verenigingsjaar dient te worden gehouden. 

Een ALV binnen 6 maanden past niet, omdat: een financiële rapportage pas uiterlijk in mei 

door de accountant is afgerond en door de financiële commissie beoordeeld. En een ALV in 

mei/juni is niet haalbaar i.v.m. arbeid op de bedrijven. 
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Statutair kan de ALV hiervoor uitstel aanvragen. Dit wordt in stemming 

gebracht. Er zijn 22 stemmen voor en 0 stemmen tegen en is de het voorstel goedgekeurd. 

 

9. Voorstel wijziging huishoudelijk regelement 

Jan Jaap jantjes legt uit welke wijziging het bestuur in het huishoudelijk reglement voorstelt: 

• Het is kloppend gemaakt met de gewijzigde Statuten 

• Veel ging over ANLb, dat zit nu in het kwaliteitshandboek, waarin de processen 

staan beschreven van de uitvoering van het ANLb.  

• Donateurs toegevoegd. Ledenstop voor C-leden. 

• Hoofdstuk Vrijwilligersraad is omgevormd naar hoofdstuk Vrijwilligers. 

• Jaarlijks komt er een ecologisch jaarverslag, dat getoetst wordt door getoetst 

door een Ecologische commissie. 

• Geen vaste samenstelling van de geschillencommissie., maar aQankelijk van 

geschil. 

• Verplichte kennisontwikkeling (tenminste 1 dagdeel per 2 jaar deelnemen aan 

bijeenkomst kennisontwikkeling) 

• Mandatering personeel en duidelijk vastleggen welke mandaten er zijn. 

 

Naar aanleiding van deze toelich5ng vraagt mevrouw Ruiter of zo’n toetsing door een 

Ecologische commissie niet te veel kosten meebrengt. Hierop wordt toegelicht dat het gaat 

om een prak5sche aanpak. Waarbij het team een verslag maakt en een commissie bestaande 

uit 2 ecologen en 2 boeren hun visie daarop geven. Vergelijkbaar met de Financiële 

commissie. Over de kennisontwikkeling vraagt mevrouw Kregel of de verplichte 

kennisbijeenkomsten alleen bij WLD moeten worden gevolgd of dat het ook bij andere 

organisa5es kan. Walter Menkveld gee8 aan dat dat kan, mits het gaat om een bijeenkomst 

over een van de 5 thema’s van de vereniging. Het lid is dan zelf verantwoordelijk om dat aan 

te geven. Er komt via de nieuwsbrief nog een uitleg. 

Daarna wordt er gestemd. Er zijn 22 stemmen voor en 0 stemmen tegen en is de wijziging 

van het Huishoudelijk Reglement goedgekeurd. 

 

10. Rondvraag 

Ted Boon maakt zich erns5g zorgen over de toekomst van de Eilandspolder. 

Door de aanwezigheid van veenmosrietland worden er naar zijn mening veel te veel 

beperkingen opgelegd. Tot zijn grote verbazing is er ook al veenmos in de Beemster, in de 

tuincentra kun je gewoon zakjes veenmos kopen! Hij biedt Frank en de twee nieuwe 

bestuursleden een zakje veenmos (uit de Beemster) aan. 

 

11. Frank sluit de vergadering. 

Na een korte pauze volgt een boeiende inleiding van Debby van Ro�erdam van het 

Nutriënten Management Ins5tuut (NMI) over welke eenvoudige en prak5sche maatregelen 

boeren kunnen nemen om de water- en bodemkwaliteit te verbeteren. 

 

 

 

Datum: _________________ 

 


